
Referat generalforsamling i SSB d. 15.2.2023

Formand Sten Kristensen bød de fremmødte velkommen. 

Dagsorden ifølge vedtægterne

1. Valg af dirigent

2. Formandens beretning fra det forløbne år

3. Forelæggelse/godkendelse af foreningens regnskab

4. Forelæggelse af kommende års budget

5. Behandling af indkomne forslag

6.  Valg af bestyrelse

● 2 på valg i lige år (Sten og Klaus)

● 3 i ulige år (Axel, Kirstine og Thor)

7. Valg af 2 kritiske revisorer samt revisorsuppleant, eller registreret revisionsfirma

8. Eventuelt 



Referat Generalforsamling 2023

  1. Valg af dirigent

Bestyrelsen foreslog Per Bang Larsen til dirigent. Han blev enstemmigt valgt.

Dirigenten konstateredes at generalforsamlingen var lovligt indvarslet i henhold til vedtægterne.

2. Formandens beretning for det forløbne år v/ Sten Kristensen:

● Ser vi tilbage på 2022, var der lidt corona nedlukning  i starten af året. Efterfølgende er der efter

corona kommet mere normale tilstande for vores fodboldklub. Året har været spændende og

medlemstallet ligger stabilt omkring de 320 samt ca. 100 til indendørs/futsal.

● Futsal kom tilbage efter at være lukket ned i 2 år og vi kom tilbage i båndby hallen efter et smut i

Gudumholm.

● Senior, I 2022 var der ny træner for 2. holdet i form af Rasmus Knudsen som tidligere har været

ungdomstræner i klubben. Der var mange til træning, men de gode resultater udeblev.  1. holdet

trænes af Michael Nielsen og Michael Lassen. Midtvejs stoppede Michael Lassen som ass. træner og

blev holdleder. Jonas Jørgensen kom ind som assistent for Michael Nielsen. De var tæt på oprykning

til jyllandsserien, men blev i serie 1. 3. holdet stod  Kristian Bak for.

● Ungdom. Generelt et godt år med mange gode resultater. For u17 holdet var det et tilbagevende

problem at de mange spillere pludselig ikke ved om de vil spille fodbold mere og holdet blev opløst.

Dem som blev, rykkede op som senior. Nogle af dem som stoppede er siden komme ttilbage og er

godt integreret i på 2/3 holdet.

● På aktivitetssiden har vi afholdt vores cup med 100 over hundrede hold. En god dag og vejret var

fornuftigt.

● Det har været en udfordring at få frivillige til at stå i cafeteriet, derfor har det ikke været ret meget

åbent.

● Dankort terminalen er nedlagt, det er for dyrt at have pga. få betalinger. Nu kun mobilepay samt

kontant betaling.

● DBU fodboldskolen er gennemført med rekord mange deltagere - hele 102 var med i ugen.

● Der blev igen afholdt det årlige julestævne i indefodbold, igen en god dag.

● Den gamle bane blev renoveret og var derfor nedlukket fra forår til efterår, den er nu i bedre stand

og mere jævn.

● 1. sal er det sidste renoveret med vandskuret endevæg og malet hvid.

● Kunstbanen bruges flittigt deraf kan der vi se slitage - særligt i målfelterne.  Der kommes ca 5 tons

granulat på banen årligt. Vi ønsker at udskifte lysanlægget, da pærerne ofte springer og Aalborg

kommune er lang tid om at skifte disse samt det er dyrt i drift. Vi ønsker et LED anlæg, har fået

tilskud på 150.000 kr. af Norlys fonden, Nordea fonden afventer vi svar fra det samme med Aalborg

kommune . Det koster kr. 420.000 inkl. moms.

● Vi fik i 2022 endelig vores molok efter flere års skriveri om placering. Dermed er de mange

containere væk.



● Vi blev tilkoblet fjernvarme og fik naturgassen ud. I forbindelse med nedgravning af rør, fandt man

en gammel olietank som vi ikke kendte til, den blev fjernet efter alle kunstens regler.

● Asfalten fra 1973 blev udskiftet og der blev streget op, så det i dag er super flot.

● Rengøringsrummet er renoveret efter en varmtvandsbeholder kom ud og der er installeret

vaskemaskine til klude.

● I cafeteriet er der kommet nyt tæppe på, ny sofa og nyt musikanlæg

● Vores nuværende aftale om levering af tøjer Sportmaster. Vi har været udfordret på lang

leveringstid.

● Det har været på tale at etablere en padelbane, men det blev droppet, pga. der allerede er mange

af dem rundt omkring

● Ser vi frem i 2023 mangler vi en træner for 2. holdet efter Rasmus Knudsen stoppede. Det er meget

svært at finde en ny træner. Løsning indtil sommer er at, 2 spillere skiftevis står for træning og 1.

holds træneren tager med til kamp. Vi har planer om at montere faste sæder på tribunen, da man i

dag tager stolene fra cafeteriet med derud og de kan ikke holde til det. Samtidig vil vi gerne lave et

grill hjørne til kampene.

● Som afslutning blev der sagt

stor tak til alle de frivillige, som har ydet en stor indsats for klubben – uden jer var det ikke muligt at

drive SSB.

Beretningen blev godkendt, og kommenteret vi har et flot anlæg.

3. Forelæggelse af foreningens regnskab

Kassereren gennemgik regnskabet for 2022.

4. Forelæggelse af kommende års budget

Kassereren fremlagde Budgettet for 2022, som blev godkendt. Kommenteret det virker pessimistisk.

5. Behandling af indkomne forslag

Der var ingen indkomne forslag.

6. Valg af bestyrelse

● Lige år – 2 medlemmer

● Ulige år - 3 medlemmer

● Axel og Kirstine fortsætter. Thor ønsker at stoppe. Jeppe Bang er frivilligt stillet op til posten og

valgt ind i bestyrelsen.

Valg af 2 kritiske revisorer samt en revisor suppleant, eller registreret revisionsfirma

Henrik Pedersen og Per Bang Larsen blev genvalgt.

Som suppleant blev Carsten Væversted genvalgt.

8. Eventuelt



Formand Sten Kristensen tog ordet for at kåre årets SSB’er.

Prisen går til Thor Sørensen. Som gennem mange år har ydet en stor indsats, som holdleder, arrangør af

cuppen, bestyrelsesmedlem og til alt forefaldende arbejde. De fleste i klubben kender Thor og ved han er

hjælpsom med alt.

Dirigenten takkede for god ro og orden.

Underskrives af dirigenten

Per Bang Larsen


